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1. Zijn er in Sliedrecht nog steeds huizen met asbestdaken? 

 

Antwoord: volgens de Landelijke Asbestdakenkaart (laatste mutatie januari 2021) zijn er in 

Sliedrecht 455 asbestverdachte daken. 

 

2. Waarom staat het verwijderen van asbestdaken niet meer in de nieuwe Verordening 

Duurzaamheidslening? 

 

Antwoord: in 2020 is een nieuwe concept-Verordening Duurzaamheidslening opgesteld maar niet 

vastgesteld, naar aanleiding van een in 2020 uitgevoerd onderzoek naar de Duurzaamheidslening 

Sliedrecht. Uit dit onderzoek, waarin onder andere de aangevraagde maatregelen voor 

Duurzaamheidsleningen zijn onderzocht, bleek dat er sinds het 2018 geen aanvragen voor 

asbestverwijdering zijn geweest. Ook sindsdien zijn deze aanvragen uitgebleven. Het niet-

vastgestelde concept is de basis geweest voor de Verordening Duurzaamheidslening die nu voorligt.  

 

3. Kan op grond van het nieuwe artikel 3 lid 1 onder g een lening worden verstrekt voor het verwijderen 

van een asbestdak én voor zonnepanelen indien op het nieuwe dak meteen zonnepanelen worden 

gelegd? 

 

Antwoord: voor het verwijderen en van een asbestdak en het installeren van zonnepanelen op het 

nieuwe dak kan geen Duurzaamheidslening worden verstrekt op grond van het nieuwe artikel 3 lid 1 

onder g. Voor deze combinatie van maatregelen kan, indien het dak hierbij ook geïsoleerd wordt, een 

Energiebespaarlening worden aangevraagd bij het Nationaal Warmtefonds. 

 


